
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SEKRETARIS 1979-1980.  
 

• Overlijden Jan Hop en Nico Osse 

• Start zaterdagafdeling 

• Start renovatie klubgebouw en kleedgebouwen 

• Nieuwe drainage eerste veld 
 

Een somber verenigingsjaar ligt achter ons, een jaar waarin wij tot tweemaal toe werden opgeschrikt door het plotseling 
overlijden van een trouwe, aktieve medewerker.  
Op 5 augustus 1979 was daar het heengaan van onze vriend Nico Osse, nog net geen 38 jaar oud en juist herstellende van 
een zware inzinking, die hij kort tevoren had gehad. Het was een zware slag, vooral voor zijn familieleden, maar ook voor ons. 
Nico, altijd hulpvaardig waar nodig, had zich kort voor zijn overlijden nog bereid verklaard het Toto-Lotto-sekretariaat, een zeer 
moeilijk vervulbare vakature, te gaan waarnemen. Zo was hij, een bescheiden figuur op de achtergrond, immer behulpzaam 
en ook immer een grote klubliefde ten toon spreidend.  
Toen wij op zondagmorgen 2 december 1979 nog even telefonisch kontakt hadden met Jan Hop konden wij uiteraard niet 
vermoeden, dat hij een uurtje nadien zou zijn overleden. Woorden schieten hier te kort om weer te geven hoe onze reaktie 
was op dit bericht. Net als Nico was Jan een figuur, die zich graag op de achtergrond hield en zijn vele LENS-werk het liefst in 
alle stilte deed. Verantwoordelijkheid, bekwaamheid en toewijding sierden deze goede collega. "Groot in bescheidenheid", 
maar tegelijk een bescheiden "grote", zo schreef onze voorzitter in zijn In Memoriam.  
Het is goed hier even stil te staan bij het heengaan van deze twee goede vrienden en bijzondere LENSers, maar het leven, en 
ook het LENS-leven, gaat verder en vraagt weer onze aandacht voor allerlei andere zaken en zo zouden Jan en Nico het zelf 
zeker ook hebben gewild.  
 
BESTUURSSAMENSTELLING  
Aan het begin van het seizoen hadden in het bestuur zitting:  
S.de Bruyn  voorzitter 
G.v.d. Steen  sekretaris  
J.Hop   penningmeester en  
Th.Brandenburg  
G.Duivesteijn  kommissarissen, 
terwijl C. Peeters zich bereid had verklaard tot de eerstvolgende Algemene Vergadering aan te blijven als bestuurslid. Na 
deze A.V. op 27 november 1979 bleven er derhalve nog vijf bestuursleden over. Besloten werd om naar nog 2 kandidaten te 
gaan zoeken, teneinde het aantal weer op 7 man te krijgen, waarbij voor ogen stond om zowel voor de sekretaris als de 
penningmeester een tweede funktionaris achter de hand te hebben, die bij eventuele kalamiteiten direkt het werk zou kunnen 
overnemen. Niemand wist op dat moment hoe snel wij al voor een dergelijk feit zouden komen te staan. Door het overlijden 
van Jan Hop moest voor een groot brok werk een opvolger worden gezocht. Als noodoplossing was ondergetekende bereid 
het penningmeesterschap voorlopig waar te nemen, maar er moest toch wel naarstig worden gezocht naar een opvolger. 
Gelukkig vonden wij in februari 1980 Peter de Jongh bereid om extern, een groot deel van onze boekhouding te gaan 
verzorgen, hetgeen alvast een verlichting betekende. Inmiddels waren Jaap Colpa en Hans Zoet bereid gevonden om in het 
bestuur zitting te nemen, waarbij Jaap Colpa als 2e sekretaris wilde gaan fungeren. Tegen het eind van het seizoen werd 
bekend, dat Dick Brandenburg naar Alkmaar zou gaan vertrekken, terwijl onze voorzitter Siem de Bruyn, te kennen gaf, nu 
eindelijk zijn besluit tot aftreden per 30 juni 1980 definitief doorgang te laten vinden, waardoor wij weer op een viermans 
bezetting zouden terugvallen.  
 
ALGEMEEN 
Er zal uitvoering moeten worden gegeven aan de inwerkingtreding van de nieuwe Statuten, welke door de A.V. van 19 
december 1979 werden goedgekeurd. Aan de daarin gekreëerde Ledenraad zal gestalte moeten worden gegeven, terwijl ook 
nog een nieuw Huishoudelijk Reglement op stapel moet worden gezet. 
De voorbereidingswerkzaamheden, verbonden aan de nieuwe Statuten hebben van het bestuur nogal wat extra tijd gevraagd. 
Maar in samenwerking met Guido Halleen en zijn kommissieleden Arthur de Groot en Bill v. Rijn, zijn wij er uiteindelijk toch 
uitgekomen. Wij zijn de kommissie erkentelijk voor de vele tijd, welke zij aan de totstandkoming van onze statuten heeft 
besteed. Wij rekenen ook op hun steun bij de samenstelling van het huishoudelijk reglement.  
De zaak Van Vianen kwam dit seizoen tot een oplossing. Onze oud-trainer werd veroordeeld en moest ons een 
schadevergoeding betalen. In plaats van het door ons geëiste bedrag van f. 24.000,- kregen wij slechts f. 3.600,- toegewezen. 
De uitspraak moesten wij lezen in Voetbal-Totaal. Een briefje kon er van de zijde van de KNVB niet af. t, ~. ,  
Een belangrijk facet van het verenigingsleven, waar eigenlijk alles om draait, zijn de FINANCIËN. Van de peilers, waarop onze 
huishouding draait, bleef het resultaat klubgebouw aanmerkelijk achter op de begroting. De begrote omzet werd niet gehaald, 
maar anderzijds werden de steeds stijgende prijzen niet voldoende in onze verkoopprijzen doorberekend. Ook de kosten, 
welke op de exploitatie van het klubgebouw drukken, stegen behoorlijk, vooral het onderhoud en Gas en Elektra.  
Het inkasseren van de kontributies wordt een steeds moeilijker zaak. Het gebeurt maar al te vaak, dat leden zomaar weggaan 
zonder kontributie te betalen. Het gevolg daarvan is, dat flinke bedragen moeten worden afgeschreven. Dit seizoen was dit ca.  
f. 1.700,- . 
De belangstelling bij de wedstrijden van het eerste was aanmerkelijk minder dan verwacht, waardoor ook minder in het laatje 
kwam.  
Wat de uitgaven betreft, hebben wij getracht door een zo zuinig mogelijk beleid de kosten te drukken. Wij zijn van mening, dat 
wij hierin over het algemeen goed zijn geslaagd. Wij verwijzen U verder naar de financiële stukken, welke hierbij gaan.  
Ons ledenbestand kon zich na de teruglopende tendens van de afgelopen jaren weer enigermate herstellen, ook al kwam dit 
wat kunstmatig tot stand door de invoering van het zaterdagvoetbal. Het kreeg tegen het eind van het seizoen weer een flinke 
klap te verwerken. De voornaamste redenen voor vertrek waren: geen zin meer 20; andere vereniging 22; andere sport 8; 
verhuisd 8; medisch advies 8; wanbetaler 8; .onbekend 12.   



Wij hebben goede hoop, dat er toch weer een opleving komt. De tekenen wijzen er reeds op. Maar wij zullen onze aandacht 
aan dit ledenverloop moeten schenken, anders zakt LENS af naar een peil, dat niet bij ons past.  
Een overzicht van het ledenbestand aan het eind van het desbetreffende seizoen gedurende de laatste 8 jaren volgt 
hieronder:  
 

Sen. A-Jun.  B.Jun. C-Jun.  Pups Welpen Mini's  NS  Dames  Tot.  
1973-74  179 99  84  108  71  49 - - 74  16  680  
1974-75 183  72  66  88  53  56 -- 72  6  596  
1975-76  178  68  57  57  59  32 -- 72  -- 527  
1976-77  195  37*  54  47  62  29  16  83 -- 523  
1977-78  182  34  40  53  37  25  29  68  -- 468  
1978-79  172  42  36  57 28  27  22 80  -- 464  
1979-80  218** 30  53  44  34  36 24  71  -- 510  
1980-81  188  30  52  28  39  35  11 65  -- 448  
*vanaf dit seizoen alleen 1e en 2e iaars A-klassers, daarvoor ook 3e jaars.  
** inkl. 41 zaterdagvoetbal  

 
KOMMISSIES  
De Akkomodatie schreeuwt nog steeds om verbetering. Er staat nog zoveel op het programma, wat moet worden aangepakt, 
dat er een prioriteitenlijst zal moeten worden aangelegd. Gelukkig is er in het afgelopen verenigingsjaar het nodige gedaan.   
Zo is er een begin gemaakt met de vernieuwing van de geluidsinstallatie, hetgeen na de diefstal van onze buitenspeakers nog 
urgenter werd. Ook werden voor het klubgebouw nieuwe gordijnen aangeschaft en zorgde Bill v.Rijn ervoor, dat de tegelvloer, 
welke op veel plaatsen was losgeraakt, weer terdege gerepareerd werd, hetgeen hem en zijn assistenten menig uurtje en veel 
zweetdruppels heeft gekost.  
Na het vertrek van Cor Peeters meldde Jos Verschelden zich aan voor de Akkommodatiekommissie. Hij heeft sinds die tijd, 
samen met Gerard Bijlsma, al veel tot stand gebracht in en om het klubgebouw. De vernielzucht neemt ook op ons komplex 
hand over hand toe. Alleen het herstellen van die schade kost al veel tijd en geld. Wij zijn er nog lang niet. De inventaris moet 
dringend worden vernieuwd en laten wij zeker de pui van het oudste gedeelte niet vergeten. Die gaat er steeds 
verwaarloosder uitzien. Ook het “speeltuintje" vraagt de nodige aandacht, de doelen van het 2e veld moeten worden 
vernieuwd. Voor de afrastering van het veld langs de slootkant zal de Gemeente zorgdragen als daarvoor tenminste geld 
beschikbaar is.   
De renovatie van de kleedgebouwen verliep zeer traag en met veel strubbelingen. Het tweede kleedgebouw kwam in het 
begin van de kompetitie gereed, terwijl toen pas aan het eerste kleedgebouw werd begonnen. De door de Gemeente beloofde 
kleedwagens gingen onze neus voorbij en reden naar onze buurman BMT, die in nog grotere problemen zat dan wij. In de 
weekeinden, vooral als het eerste en tweede eIftal thuis speelden, was het dringen geblazen om de kleedruimte. Ook aan 
deze ellende kwam gelukkig een eind en nu beschikken wij over behoorlijke kleedlokalen, hoewel een verfje er niet afkon bij 
de Gemeente. Dat moeten wij maar zelf doen.  
Tegelijk met de renovatie van het eerste kleedgebouw moesten wij onze CV vernieuwen. De oude installatie was niet meer te 
gebruiken. 
Onze aanvankelijke vrees voor de toestand van ons eerste veld en de trainingsstrook na het leggen van de nieuwe drainering 
sloeg - naarmate het seizoen verliep - om in een verademing, toen bleek, dat de drainering prima werkte en wij zelfs na hevige 
regenbuien nog op het veld konden spelen. De achtergebleven loopgraven zullen ongetwijfeld in de komende reparatieperiode 
worden geëgaliseerd.  
De STRAFKOMMISSIE had dit seizoen minder zaken te behandelen dan voorheen. De behandelde zaken werden zodanig 
afgewikkeld, dat in alle gevallen de KNVB of HVB de opgelegde straffen zonder meer overnam. Een pluim op de hoed voor 
Wim Verheggen, die al veel jaren met dit bijltje hakt, maar die er nu mee ophoudt, helaas.   
Veel zorg zal moeten worden besteed aan de samenstelling van de SEKO. Al veel jaren sukkelen wij met een onderbezetting, 
waardoor een te groot beslag wordt gelegd op de wel aanwezig zijnde Sekoleden. De gevolgen kunnen niet uitblijven. Het feit, 
dat er geen niet-spelende leden te vinden zijn, die in deze kommissie zitting willen nemen, is fnuikend. Vooral op zondag loopt 
het niet goed. Er komen klachten binnen van scheidsrechters, die niet ontvangen worden, hetgeen voor de goede naam bij de 
KNVB een slechte zaak is. Ook afgelopen seizoen startte Henk v.Nieuwenhoven alleen. Marcel Jansen was in verband met 
dienstplicht alleen op zondag beschikbaar en Cees Bogisch wilde wel assisteren op zondag, maar dan alleen voor uitgifte 
materiaal en de verzorging daarvan. Gelukkig heeft hij zich in de loop van het seizoen ontpopt tot een volwaardig Sekolid, die 
menig karweitje zonder mopperen verrichtte. Dankzij hem werden veel slootballen weer veilig aan land gebracht en de thee op 
tijd geserveerd.   
Het kon niet uitblijven, dat zich al spoedig na het begin van de kompetitie problemen voordeden met de elftallen. Vooral 4, 6 
en 7 waren de probleemkinderen, die helaas niet allemaal konden worden geholpen. Bedankjes aan het eind van het seizoen 
waren hier het gevolg van. Gelukkig kreeg Henk hulp van Wim v.d. Linden en Aad v.d. Kroft in de loop van september en zij 
hebben gezamenlijk geprobeerd de zaken zo goed mogelijk te laten verlopen.  
Het was jammer, dat de gehele Seko tegen het eind van het seizoen om diverse redenen voor de eer bedankte, waardoor het 
bestuur genoodzaakt werd de zaken verder af te handelen. Alleen Wim v.d. Linden beloofde het komend seizoen te zullen 
zorgen voor een goede inwerking van de twee nieuwkomers, Hans Rientjes en Frans de Vroege.   
Een vraagteken aan het begin van het seizoen was onze kersverse loot: DE ZATERDAGAFDELING. Al snel bleek, dat de 
ZAKO de zaken zeer goed in handen had in de heren Meinesz, Pijpers, de Hoogd en Nelissen goede leiders had. In deze 
afdeling ook het enige kampioensschap n.l. van LENS 2, welk feit op uitbundige wijze werd gevierd. De samenwerking met de 
Seko en de Juko was zeer goed te noemen. Dat deze afdeling is aangeslagen, blijkt wel uit het feit, dat aan het eind van het 
seizoen al een vierde elftal in het verschiet lag.   
De BAR-bezetting kent aan het begin van elk seizoen zijn eigen problemen. Vakanties, terwijl de selekties alweer vroeg aan 
de slag gaan, zorgen er voor, dat er weinig mensen zijn voor de bezetting. Veelal wordt met kunst en vliegwerk de zaak 
geregeld en wordt er op een paar mensen roofbouw gepleegd. Welaan, hoe moeilijk het soms ook lijkt, altijd daagt er aan de 
horizon in dit gebeuren een oplossing. Dat moet ook, want de bar is een beste bron van inkomsten en wij kunnen als 



vereniging daar niet meer buiten. De knelpunten, de bezetting tijdens de weekeinden, het sluiten op die dagen, werden 
opgelost. Het instituut “Elftal van de Week” liep naar behoren, de zaterdagafdeling werkte daarin ook mede, en een  
viertal paren zorgden om de beurten voor het sluiten op de zondagen. De zaterdag nam Aad Bogisch meestal voor zijn 
rekening. Het reisje naar Heineken in Amsterdam aan het eind was wel verdiend.  
De TOTO/LOTTO-kommissie zou een nieuwe sekretaris krijgen in de persoon' van Nico Osse. Gerard Kemperman had zich in 
verband met verhuizing moeten terugtrekken. Na het.overlijden van Nico bood Gerard direkt aan het sekretariaat weer op zich 
te nemen, waarmee hij het bestuur een zeer grote zorg ontnam. Met grote ijver werd door een handjevol mensen gewerkt. 
Helaas moesten weer enkele inleveradressen worden gesloten, zodat wij de opbrengst daarvan moeten missen. Voor de 
toekomst zal moeten worden getracht de opbrengst weer op te vijzelen. De stand van zaken is nu, dat volgend seizoen de de 
opbrengst belangrijk lager zal zijn dan dit jaar. Er zullen nog enkele medewerkers moeten komen, die bereid zijn wat te 
assisteren en er moet toch ook worden omgezien naar een plaatsvervanger voor Gerard Kemperman.  
De in het leven geroepen werkgroep REKREATIE-PRESTATIEVOETBAL is na een aantal bijeenkomsten tot de slotsom 
gekomen, dat er altijd verschillend zal worden gedacht over prestatiegericht zijn.  
In ieder geval heeft het bestuur gemeend door het aantrekken van een manager geen afbreuk te doen aan het door ons 
gevolgde beleid met betrekking tot prestatie-rekreatie. De komst van Anderiesen was noodzakelijk, omdat er binnen de 
vereniging niemand was te vinden om als begeleider van de selekties op te treden. Deze taak zou anders op het hoofd van 
een van de bestuursleden zijn terecht gekomen en dat kon nu net niet.  
In de loop van het seizoen is naar voren gekomen, dat de functie van manager in een amateurvereniging nog groeiende is. 
Anderiesen was een te dynamisch persoon om rustig op zijn stoeltje naar de trainingen te kijken. Het groene veld lonkte hem 
toe en het was dan ook niet te verwonderen, dat hij tegen het eind van het seizoen aankondigde, dat hij weer ging trainen. 
Voor volgend seizoen hebben wij Harry Dietz bereid gevonden om als begeleider van LENS 1 en 2 op te treden. De 
besprekingen, welke wij met hem hebben gehad, geven ons goede moed. Hij heeft frisse ideeën en pakt de zaken energiek 
aan.  
Onze hoofdtrainer, Piet Versteegh, is een man, die graag met eigen kweek werkt. Al snel kondigde hij aan, dat hij wilde gaan 
verjongen, het liefst met enkele junioren. Na besprekingen met de Juko, Hans Zoun, de trainer en met de ouders, werden een 
paar spelers overgeheveld naar de seniorenselektietrainingen. Helaas liepen de zaken wel eens fout en moest soms 
korrigerend worden opgetreden als de kommunikatie weer eens stokte, maar met vallen en opstaan leren wij uiteindelijk een 
juiste weg te vinden, welke leidt naar een goede samenwerking.  
De trainingen en begeleiding van het derde elftal leverde nogal eens moeilijkheden op. De stand van het derde baarde ons 
zorgen. Mick Nelissen heeft zijn goede diensten nog aangeboden door tijdelijk als leider op te treden, maar ook dat mocht niet 
baten. De weg naar HVB was het resultaat.  
Al in een vroeg stadium was met Versteegh overeenstemming bereikt voor een verlenging van zijn kontrakt. Möhle zal 
volgend seizoen alleen de zaterdagafdeling gaan trainen. Voor de zondagselektie is nog geen geschikte kandidaat gevonden.  
Zoals de laatste jaren gebruikelijk is, levert de samenstelling van de JUKO geen problemen op voor het bestuur. Er zijn 
gelukkig altijd wel voldoende jonge kerels te vinden, die eventueel opengevallen plaatsen willen innemen.Toch is er binnen 
het bestuur gediscussieerd over het feit, hoe wij nu verder moeten met de jeugd. De steeds maar doorgaande afbrokkeling 
moet toch eens een halt worden toegeroepen. De vraag is aan de orde, of wij aan het lidmaatschap van de Juko niet nog 
meer inhoud moeten gaan geven. Het geheel zal door het nieuwe bestuur nog verder moeten worden uitgewerkt, als hun 
gedachten tenminste ook die richting uitgaan.  
Er werd afgelopen seizoen met drie trainers gewerkt voor de juniorenselektie. Hans Zoun de A-junioren, met wele jongens hij 
al bijna acht jaar optrok.Paul v.d. Steen had de B-klassers onder zijn hoede en Hans Verheugd de C-klassets. In de loop van 
het seizoen zijn er met de Juko, Hans Zoun en Versteegh besprekingen gevoerd over de vraag of wij met deze versnippering 
bij de training wel op de goede weg waren. Uiteindelijk kwam er een plan op tafel, waarin alle zaken eens op een rijtje werden 
gezet. Jaap Meyburg zal de training voor de A-, B- en C-klassers in het komende seizoen gaan verzorgen.  
In de loop van het seizoen bleek, dat het jarenlang onder je hoede hebben als trainer, of als leider van een aantal jongens, 
kan leiden tot het op elkaar uitgekeken raken. Dit was zowel bij de A- als de B-klassers het geval. Hans Zoun gaf daarom te 
kennen, dat hij volgend seizoen niet meer bij LENS de jeugd zou trainen. Bij de B-klassers werden enkele problemen in open 
overleg besproken met de spelers, ouders, trainer en leiders en uiteraard met de Juko. De gesprekken hebben heel 
verhelderend gewerkt.  
Een ander euvel, waarmede de Juko en uiteraard ook het bestuur te maken kreeg, was het trekken aan spelers door enkele 
verenigingen. Men maakt zich schuldig aan ronselpraktijken, zelfs bij de C-klassers. Men schroomt niet om spelers van 
andere verenigingen voor proeftrainingen of wedstrijden uit te nodigen. De Juko heeft hier fel tegen geprotesteerd bij de 
KNVB, maar of het wat zal uithalen, moet nog blijken als in het najaar dit punt tijdens de KNVB vergadering ter sprake komt.  
Het dreigde met de feestneuzen onder ons ook mis te lopen. Er was aan het begin van het seizoen geen KAKA, totdat in 
october ineens een groepje zich aanmeldde, onder wie twee dames, die bereid waren in de Kaka zitting te nemen. Vreugde 
alom in LENS en terecht. Enthousiast werd aan de taak begonnen. Bingo, klaverjassen, fondue, barbecue, etc. werden 
georganiseerd en de meeste evenementen met groot sukses. De jeugdbingo is een flop geworden, maar daarom niet 
getreurd. Namens het bestuur namen zij ook de organisatie van de medewerkersavond en de nieuwjaarsreceptie op zich. 
Deze Kaka mag op een goed seizoen terugzien.  
Onder het hoofd PROMOTING staat al jarenlang een bedrag op de begroting, zonder dat er echter ooit maar iets mee is 
gedaan. Waarom, vraagt iedereen zich af, staat dit bedrag daar? Tijdens de A.V. vroeg Frans Flumans wat wij gingen doen 
met de bewoners, welke in Houtwijk kwamen te wonen. Al sprekende kwam het idee naar voren om een gespreksgroepje te 
vormen, dat zich ging bezighouden met het "promoten” van LENS speciaal in Houtwijk. Na enige besprekingen kwam deze 
werkgroep met enkele nuttige suggesties, doch men was er zelf van overtuigd, dat de verwachtingen niet te hoog gesteld 
mochten worden; omdat de konkurrentie in de omtrek zeer groot is en in Houtwijk zelf een kompleks komt met twee velden 
met een gloednieuwe akkommodatie. Een van de grootste struikelblokken is - naar het oordeel van de werkgroep - onze eigen 
akkommodatie, welke bij de eerste kennismaking een niet al te beste indruk zal maken. Bovendien moet voor de follow-up 
iemand beschikbaar zijn voor de regelmatig terugkerende publikaties in de wijkbladen. Helaas hebben wij tot nu toe niemand 
bereid gevonden, dit op zich te nemen.  
Samen met de JUBILEUMKOMMISSIE hebben wij ons beraden over de festiviteiten, welke aan het jubileum gepaard moeten 
gaan. Wij kwamen overeen, dat het geheel een sober karakter zou krijgen; waarbij wij toch wel op een of andere eksklusieve 
wijze naar buiten willen treden.   



De LENSREVUE mocht zich verheugen in een goede belangstelling. De REDAKTIE wist tenminste regelmatig de tongen los 
te krijgen. Ons klubblad  gaat naar veel niet-leden, naar de Pers, KNVB en andere instanties. Wij vragen ons af of hiermede 
door de redaktie wel voldoende rekening wordt gehouden. In ieder geval zal volgend seizoen veel meer kontakt met deze zo 
belangrijke kommissie moeten zijn, want ons klubblad kan een prima verkoopargument zijn en daarvan moeten wij profiteren.  
De BILJARTCLUB ging het afgelopen seizoen ter ziele. Een meningsverschil over het al of niet betalend lid moeten zijn van 
LENS lag hieraan ten grondslag. Het bestuur stelde zich op het standpunt, dat een ieder, die gebruik maakt van een van de 
faciliteiten van de vereniging, daar in meerdere of mindere mate voor moet betalen. Enige biljarters niet-leden, waren het 
hiermede niet eens en stapten helaas op, de anderen, wel lid zijnde, met zich meenemend. 
 
TENSLOTTE  
Mij rest niets anders dan nog even stil te staan bij alles, wat achter ons ligt en een blik vooruit te werpen. Ondanks de steeds 
weer openvallende gaten in de bezetting van de kommissies, lukt het toch nog wel de lekken alsmaar op te vullen. Niet altijd in  
de geest, zoals wij dat graag zouden zien, maar wij zijn al blij indien we weer iemand bereid vinden een paar uurtjes aan 
LENS af te staan. Het is herhaaldelijk en dus te vaak voorgekomen, dat het bestuur handelend en regelend diende op te 
treden, in zaken, waar eigenlijk een kommissietaak was voorzien. Het is zaak, dat de vereniging nu eens duidelijk aandacht 
aan dit probleem gaat besteden en niet bij voortduring alles aan een handjevol mensen  
overlaat. Willen wij met LENS weer een bloeiperiode tegemoet gaan dan zullen wij in de eerste plaats over een voltallig 
bestuurs- en kommissiebestand dienen te beschikken, die de vereniging kunnen stimuleren en voorgaan in een duidelijk 
gericht beleid. In dit opzicht is er voor welhaast eenieder van U een taak weggelegd.  
Wel, dan ben ik weer aan het eind van ons overzicht, mij ervan bewust zijnde, dat ik lang niet alle zaken heb behandeld. U zult  
het mij niet euvel duiden, dat ik mij heb beperkt tot de allerbelangrijkste zaken, daarbij het geheel niet uit het oog verliezend.  
Onze dank gaat uit naar allen, die het mogelijk hebben gemaakt LENS draaiende te houden. En met allen bedoelen wij 
iedereen, niemand uitgezonderd, nou ja, niemand zal het mij euvel duiden indien ik hier toch even de schijnwerper ga richten 
op één persoon, die dit echt heeft verdiend.  
Toen in 1976 LENS in een bestuurskrisis was terechtgekomen - er was geen voorzitter en het bestuur bestond nog slechts uit 
drie personen - heeft onze huidige voorzitter, zich bereid verklaard de voorzittershamer "tijdelijk” ter hand te nemen. Dit tijdelijk 
duurt nu al ruim 3 ½ jaar. Alhoewel hij heeft aangekondigd nu toch echt te zullen vertrekken, ben ik ervan overtuigd, dat hij de 
hamer niet eerder zal neerleggen, dan nadat hij zelf een opvolger heeft gevonden. Hij heeft tijdens zijn voorzitterschap LENS 
zeer bekwaam langs vele gevaarlijke klippen en door zware stormen geloodst, niet op spektakulaire wijze, maar gewoon op 
zijn eigen vertrouwde en rustige manier.   
Namens heel LENS wil ik Siem de Bruyn hier hartelijk dankzeggen voor alles wat hij in het belang van onze vereniging heeft 
gedaan. Wij hopen, dat wij hem nog heel dikwijls langs het lijntje mogen begroeten.  
 
‘s-Gravenhage, juli/augustus 1980, 
Namens het bestuur,  
Gerard van den Steen, secretaris.  
 
 
t.b.v. Algemene Ledenvergadering LENS op 19 december 1979 

 

TE VOEREN BELEID  
 
INTERNE ORGANISATIE  
Door de volledige bezetting van het bestuur voor komend seizoen, hoopt het bestuur in staat te zijn de taken, die zij tot de 
hare moet rekenen, ook daadwerkelijk uit te voeren. Naast de lopende zaken, hopen wij ook nieuwe aan te kunnen pakken.  
Ons streven zal erop gericht zijn, de vereniging tot verdere groei te brengen. Basis voor het realiseren van onze plannen zal in 
eerste aanleg een goede interne band moeten zijn met leden en kader, zodat met plezier en enthousiasme in onze vereniging 
gevoetbald en gewerkt zal kunnen worden. Wij denken aan veelvuldig periodiek kontakt met de technische staf, kommissies, 
leiders, aanvoerders, ouders. Problemen, die in het verleden nogal eens sluimerend bleven, hopen wij hierdoor sneller aan de 
oppervlakte te brengen.  
Eenieder moet zoveel mogelijk gestimuleerd worden, zeker ook om in de toekomst gevrijwaard te blijven van de, niet alleen bij 
LENS, maar ook bij andere verenigingen, heersende kaderproblemen. Het bestuur mag met voldoening konstateren, dat voor 
komend seizoen de kommissies redelijk tot goed bezet zijn. Zoveel mogelijk zal geprobeerd worden, wat meer 
verantwoordelijkheid bij de kommissies te leggen en een grotere mate van zelfstandigheid voor de kommissies mogelijk te 
maken. Natuurlijk is een optimaal kontakt tussen bestuur en kommissies hierbij noodzakelijk.  
Het bestuur heeft intern de taken zodanig verdeeld, dat voor elke kommissie, een bestuurslid als kontaktpersoon is 
aangesteld. Met deze kontaktpersoon kunnen de kommissies de lopende zaken, eventuele problemen, beleidskwesties e.d. 
bespreken. Daarnaast is er ruimte voor periodieke besprekingen met het voltallige bestuur.  
Op alle mogelijke wijzen willen wij voeling houden met wat in alle geledingen van LENS leeft.  
Met dit alles hopen wij in onze vereniging een “goodwill-sfeer" te kweken, met als resultaat een zich goed verhoudend geheel,  
waarin enthousiasme, plezier, prestatie, recreatie en gezelligheid hand in hand kunnen gaan. Deze "goodwill-sfeer" lijkt ons 
onder meer medebepalend voor het tot stand brengen van een goed funktionerende ledenraad, die in het komend seizoen zijn 
beslag moet krijgen.  
 
HET SPORTIEVE GEBEUREN  
Een vraag die zich hierbij onmiddellijk opdringt, is die van de invulling van het begrip "prestatievoetbal". Mede op grond van de 
bevindingen van de, vorig jaar daartoe in het leven geroepen, commissie, wijkt de lijn, die het bestuur voorstaat, niet af van de 
eerder ingeslagen weg, n.l. een gematigde vorm van prestatievoetbal.  
Ook voor de jeugdafdeling en het zaterdagvoetbal staat het bestuur deze lijn voor.  
Ook komend jaar zullen wij zoveel mogelijk medewerking verlenen aan de zgn. vriendenelftallen, mits dit het selektiegebeuren 
en de interne organisatie niet voor de voeten loopt.  
Er zullen pogingen worden ondernomen om de zaterdagafdeling nog meer te integreren in het totale verenigingsgebeuren.  



Sinds enige maanden zijn er ook weer enkele dames aktief met de voetbalsport bij LENS bezig. Zij willen proberen weer een 
damesafdeling van de grond te tillen. Dit seizoen zullen zij zich beperken tot trainingen en vriendschappelijke wedstrijden. Het 
ligt in de bedoeling om volgend seizoen aan de kompetitie te gaan deelnemen.  
 
FINANCIËLE POSITIE  
Een probleem, dat het bestuur met zorg vervult, is de financiële positie van onze vereniging. Ondanks de 
bewonderenswaardige inzet van de Toto-Lotto kommissie, zijn de opbrengsten uit Toto-Lotto lager dan andere jaren. Ook de 
verdere terugloop van het ledental heeft onze inkomsten verminderd. Wil het bestuur daadwerkelijk uitvoering geven aan 
hetgeen haar voor ogen staat, dan zal de financiële positie versterkt moeton worden.  
Het zal voor eenieder duidelijk zijn, dat vooral de verbetering van onze akkommodatie hoge prioriteit moet hebben. Plannen 
hiervoor willen wij in de loop van het seizoen op tafel brengen. Omdat, gezien onze huidige exploitatie, het doen van forse 
investeringen onverantwoord zou zijn, zullen andere wegen gezocht moeten worden om onze plannen gestalte te kunnen 
geven. Te denken valt b.v. aan fondsvorming, optimalisering resultaat klubgebouw, extra kontributieheffing, pogingen om heel 
LENS binnen eigen Toto-Lotto sfeer te krijgen, alsmede klubakties van diverse aard.  
 
TOEKOMST  
Mede gezien de verminderde belangstelling voor de voetbalsport en de grotere interesse voor andere sporten, zullen 
mogelijkheden onderzocht moeten worden om ook andere takken van sport bij LENS te gaan beoefenen. Om de multisport-
gedachte gestalte te kunnen geven, zal allereerst een versteviging van de huidige voetbalpositie onze aandacht moeten 
hebben. Wij hopen dit onder meer te bereiken door het ontwikkelen van "promotion-aktiviteiten". In dit kader zal gewerkt 
worden aan verbetering van de kontakten met de wijk, de pers, de KNVB en andere verenigingen. Door LENS als vereniging 
meer en beter naar buiten te verkopen, zodat ook naar buiten toe een “goodwill" t.o.v. onze vereniging zal ontstaan, hopen we 
onze concurrentiepositie te kunnen verstevigen. Om inderdaad te kunnen concurreren zal de vereniging ook iets te bieden 
moeten hebben.  
O.m. door akkommodatieverbetering hopen wij ook in dit opzicht betere omstandigheden te scheppen.  
Zowel bij het verstevigen van de voetbalpositie, als bij de multi-sport-gedachte lijkt, ter realisering hiervan, een onderzoek naar 
de mogelijkheden tot het samengaan met andere verenigingen zinvol. Het bestuur zal pogen te komen tot de vorming van een 
werkgroep, die de mogelijkheden dienaangaande gaat inventariseren.  
 
SLOTBESCHOUWING  
Bovenstaande beleidsvoornemens zijn een, zij het summiere, opsomming van hetgeen wij in het verenigingsbelang 
noodzakelijk achten.  
Plannen die, willen ze gerealiseerd worden, tijd en geld zullen kosten. vlij zullen daar zeker ook uw steun bij nodig hebben.  
Vooral het niet kunnen vinden van de benodigde mankracht, bleek in het verleden de uitvoering van het bestuursbeleid nogal 
eens in de weg te staan.  
Ons beleid zal er in eerste instantie op gericht zijn,van LENS een harmonieus geheel te maken.  
Het is hierbij belangrijk om een sfeer te scheppen, waarin iedereen zich thuisvoelt. Pas als aan deze voorwaarde is voldaan, 
geloven we dat men zich in LENS kan gaan herkennen en.dat men eerder bereid zal blijken de helpende hand te bieden. De 
uitvoering van een bestuursbeleid staat of valt nu eenmaal met in voldoende mate aanwezig kwaliteitskader.   
Wij zijn ervan overtuigd, dat er, wat dit betreft, voldoende talent in LENS aanwezig is. Wij hopen van harte dat, als er een 
beroep gedaan wordt op de inzet van de, nog te grote groep van leden, die slechts passief toekijkt, dit niet tevergeefs zal zijn.  
 
 
JAARVERSLAG REDAKTIE 1979-80  
Het afgelopen seizoen begon een geheel nieuwe redaktie, bestaande uit  
Ton de Kok en  
Theo Prins 
vol goede moed aan haar taak, het wekelijks vullen van de LENS-revue met lezenswaardigheden. Na een stormachtig begin 
bleek in de loop van het seizoen, dat het niet altijd meevalt om elke week voldoende kopy bij elkaar te krijgen. Het werd al snel 
duidelijk, dat er niet gerekend hoefde te worden op ingezonden stukken en andere spontane bijdragen vanuit de vereniging. 
Omdat mede door tijdgebrek niet alle lagen van de vereniging evenredige.aandacht kon worden geschonken, werd 
halverwege het seizoen een speciale juniorenrubriek opgericht, zodat deze groep leden verzekerd zou zijn van voldoende 
aandacht. Deze rubriek werd verzorgd door de jeugdleden Hans DiemeI en Gert-Jan de Kok. Helaas bleek deze bijdrage 
uiteindelijk niet helemaal aan de (te?) hoge verwachtigingen te voldoen. Later in het seizoen werd nog een nieuwe 
medewerker door de redaktie aangetrokken in de persoon van Ton v.d.Berg.  
Door deze uitbreiding kan hopelijk een betere werkverdeling en dientengevolge een tijdsbesparing bereikt worden, wat in het 
komende seizoen hopelijk zijn vruchten af zal werpen.  
De Redaktie.  
 
JAARVERSLAG BARKOMMISSIE 1979- 80  
Aangezien ook het afgelopen seizoen het aantal barmedewerk(st)ers weer was verminderd, hebben wij ons genoodzaakt 
gezien de seniorenelftallen in te schakelen bij de bezetting van de bar. Gelukkig kunnen wij stellen, dat deze proef geslaagd 
is, want alle elftallen op één na hebben in het afgelopen seizoen hun steentje bijgedragen om de barbezetting rond te krijgen. 
En veel werk is het voor een elftal niet, want als men in het elftal rouleert, is men hoogstens 1 x in de 2 jaar aan de beurt.  
Zag het er aanvankelijk naar uit, dat de omzet door de slechte weersomstandigheden een aanzienlijke knauw zou krijgen, de 
laatste 2 maanden van het seizoen (april en mei) zorgden voor zo’n opleving, dat wij toch nog boven de omzet van 1978-'79 
uitkwamen. In deze laatste 2 maanden werd zelfs 1/3 van het totaal omgezet. Ontzettend veel werk is er die maanden door 
onze vaste barmedewerk(st)ers gedaan, waarvoor wij hen nog steeds erkentelijk zijn. In die periode gingen llefst 18.560 
flesjes en glazen bier en frisdrank over de toonbank, terwijl er ook nog 1700 glaasjes met wat sterkers werden ingeschonken. 
Daarnaast werden er liefst 4250 broodjes met bijlagen verorberd. Kunt U ongeveer nagaan hoeveel maal de 15 á 20 
medewerkers iets uit de koeling hebben moeten halen, de tap open en dicht hebben moeten doen, of wat te eten klaar 
moesten maken.  



Uit dankbaarheid is voor deze leden uit de fooienpot een tripje naar de Heinekenfabriek Amsterdam georganiseerd en een 
Indisch etentje tot besluit. Aan de reakties na afloop bleek het een zeer geslaagde dag te zijn geweest.  
Een doorn In het oog.van deze kommissie was de vervuiling van ons klubgebouw. Aangezien er slechts 1x in de week werd 
schoongemaakt, kon het niet uitblijven, dat het in ons klubgebouw af en toe een troep was en nog steeds is. Vooral de 
toiletten waren soms niet meer om aan te zien ( en te ruiken). Wij hopen, dat het nieuwe bestuur hier spoedig een oplossing 
voor zal kunnen vinden, zodat wij onze bezoekers in een net en opgeruimd klubgebouw van dienst kunnen zijn.  
Tot slot spreken wij de wens uit, dat nog meer leden bereid zullen zijn om wat van hun vrije tijd achter de bar beschikbaar 
willen stellen, zodat wij niet altijd maar weer op dezelfde mensen een beroep behoeven te doen. 
 
De Barkommissie: 
An Bergenhenegouwen 
Nel v.d. Hoek 
Aad Bogisch 
Wim Michels   
 
JAARVERSLAG KAKA 1979-80  
Aangezien de KAKA van het seizoen 1978-79 zich opgeheven had, ging het voetbalseizoen 1979-80 zonder KaKa van start.  
Pas in october 1979 werden er door het bestuur een zevental mensen bereid gevonden om voor het dan lopende seizoen te 
pogen nog wat aktiviteiten te verzorgen.  
De eerste zorg was een Sinterklaasfeest, want de tijd was kort, doch dit bleek geen onoverkomenlijk probleem en wij dachten 
dan ook wel dat dit feest voor jong en oud geslaagd was.  
Ook de Kerstdrive was gezien het aantal koppels (36) en de goede opbrengsten van de loterij. beslist geslaagd.  
Hierna moest er op 1 januari 1980 de jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie geregeld worden, wat ook al zonder te grote problemen 
voor elkaar kwam. Gezellig en druk.  
De Bingo-dansant van 18 januari werd ook door onverwacht veel mensen bezocht en wij dachten, dat iedereen het erg naar 
zijn zin heeft gehad met zijn gokje en dansje op de muziek van Zaratustra.   
22 Februari een filmavond voor de jeugd, de opkomst was vrij groot, doch de film misschien niet zo geslaagd.Op 3 maart  
de grote gok een Disco-avond. In de afgelopen jaren niet meer zo'n sukses, doch nu weer 115 man. Op 8 maart de inmiddels 
traditionele Franse avond niet al te druk (57) maar wel erg gezellig. De Paasdrive 1980 was wat aantal koppels betreft minder 
dan met de Kerst, maar wij dachten wel dat iedereen met plezier gespeeld heeft. Voor de allerkleinsten onder ons werd er op 
3 april een eierzoekwedstrijd georganiseerd en ook dit mochten wij een groot sukses noemen, want veel mini's en welpen 
waren van de partij.  
Dan op 12 april de grote teleurstelling, een bingoavond voor pupillen en C-klassers, nee de deelnemers waren niet te tellen, 
hooguit 6. Jammer, maar wij zullen het nog eens proberen.  
Aan het eind van het seizoen gekomen, het klapstuk: een grandiose barbecue op 10 mei met maar liefst 87 hongerlijders.  
Voor de jeugd eindigden wij op 17 mei met een Disco, net zo druk als de eerste, maar toch nog altijd 82 man.  
Voor het organiseren van al deze avonden hebben wij aan diverse mensen hulp gevraagd en gekregen. Om niemand tekort te 
doen, geen namen, maar nog hartelijk dank.  
Voor het volgende seizoen zijn er 5 mensen overgebleven, waarvan er 4 nog slechts één seizoen beschikbaar zijn. Vandaar  
deze oproep aan de leden, meldt U alvast aan voor dit seizoen, dan kunt U volgend jaar dit werk voortzetten.  
 
KAKA:  
Mevr. L. Bertens 
Mevr. A.A. Disseldorp, sekr 
André Christ 
Henk Hoppenbrouwers 
G.J. de Kok 
Ben Osse 
 
JAARVERSLAG ZATERDAG-SENIOREN 1979-80  
 
ALGEMEEN  
Wanneer wij middels dit verslag even terugblikken op het zo juist beëindigde seizoen 1979-80 en dan kunnen konstateren, dat 
het een redelijk goed seizoen is geweest, dan liggen daaraan o.i. een tweetal belangrijke omstandigheden ten grondslag. 
Daar is n.l. allereerst de wijze waarop het Hoofdbestuur ons, als new-comer in de vereniging tegemoet getreden is en letterlijk 
kosten noch moeite gespaard heeft om ons onze eerste stappen als Z.M. afdeling in een bestaande Zondagsvereniging zo 
gemakkelijk mogelijk te maken. Als tweede belangrijke faktor noemen wij de, op zich zo aktieve jeugdafdeling, onder de 
bezielende leiding van Paul v.d.Steen, waarmede gedurende het afgelopen seizoen op de meest prettige wijze is 
samengewerkt.  
 
ZATERDAGMIDDAGKOMMISSIE.  
Onze kommissie bestond uit de heren: 
Jan Meinesz  
Mick Nelissen  
Jos Pijpers 
Roy Vroom en  
Gerard De Hoogd.  
Wij kunnen gerust zeggen, dat zij zich na hard werken vrij aardig door de moeilijkheden, die er toch altijd voor een fonkelnieuw 
begin gespreid liggen, heeft heengeslagen. Een groot voordeel was daarbij, dat de korrekte speelwijze van onze drie teams, 
ons - en dan nog slechts aan het einde van de kompetitie - te velde uiteinde!lijk maar op één officiële waarschuwing kwam te 
staan, terwijl op het administratieve vlak, voornamelijk dankzij het akkurate werk van Gerard de Hoogd, geen cent boete 
betaald behoefde te worden.  



 
LEDENTAL  
Begonnen wij in september 1979 met een aantal van 43 leden, gedurende het seizoen vielen daar verschillende spelers om 
uiteenlopende redenen vanaf, terwijl er tevens enkele bijkwamen. Een grotere toeloop kwam echter na het einde van de 
kompetities, toen wij een tiental nieuwelingen mochten inschrijven, hetgeen ons mogelijk in staat zal stellen het komende jaar 
een 4e team binnen de lijnen te doen verschijnen.  
 
TRAINING  
Deze was dit jaar in de vertrouwde handen van de heer R. Möhle, die het voornamelijk in den beginne verre van gemakkelijk 
had met het kontingent vogels van diverse pluimage, hetwelk aan zijn zorgen werd toevertrouwd. Gelet op het feit, dat wij het 
afgelopen jaar gerust als een zgn. "aanloop-periode" mogen betitelen, zijn de verkregen resultaten zeer bevredigend te 
noemen.  
 
PRESTATIES  
Ons 1e elftal trof het in zooverre niet, dat in het begin van de kompetitie in opeenvolging gespeeld diende te worden tegen de 
verenigingen, die naderhand de sterkere klubs zouden blijken te zijn. Het werd dientengevolge een wat wankele, zwakke start 
met het nodige puntenverlies. Naarmate de kompetitie echter vorderde, ging het allengs beter en werd er een hele reeks 
prima wedstrijden afgewerkt. Al met al bleven wij echter wel in de kopgroep hangen en eindigden tenslotte op een eervolle 4e 
plaats.  
Het 2e elftal, hetwelk volgens onze berekeningen te laag was ingedeeld (5e klasse), diende zich eerst maar eens waar te 
maken volgens de Bond en heeft dat dus prima gedaan. Vanaf de eerste t/m de laatste kompetitiedag hebben wij om de 
bovenste plaats gezoemd en zijn er uiteindelijk dan toch op geland. Eind mei was het zover: Het kampioenschap was binnen! 
Opmerkelijk was hierbij wel, dat er in dit elftal de minste afschrijvingen genoteerd dienden te worden. Zo gaan dus weer eens 
animo en sukses hand in hand. Nu wachten wij met de nodige spanning op de resultaten in het volgend jaar.  
Het 3e elftal had een rommelig en onvolledig seizoen. Afgezien van het feit, dat er toch al zeer weinig (9) elftallen in hun 
afdeling waren ingedeeld, vielen er daarvan gedurende de eerste maanden nog een drietal af, die weliswaar vervangen 
werden door een paar anderen, doch het geheel liet ruimte te over voor talloze vrije zaterdagen, die natuurlijk gedurende de 
kompetitie uiterst moeilijk gevuld konden worden met vriendschappelijke wedstrijden. Dat desondanks de stemming, zowel als 
het enthousiasme in het geheel niet verflauwden was zeer zeker niet in de laatste plaats te danken aan de ambitieuse leiding 
van ons aller Jos Pijpers, die prompt zaterdag na zaterdag vrolijk met de jongens meedraafde, zij het dan buiten de lijnen met 
de vlag in de hand.  
 
TOERNOOIEN  
Naast het op Pinksterzaterdag groots opgezette LENS-toernooi, waar de prestaties van de gastheren overigens maar matig 
genoemd mogen worden, was ons 3e elftal bij ORNAS en bij H.T.S.V. te gast, waarbij in beide, overigens ook prima 
georganiseerde, toernooien een goede 3e plaats werd bereikt met een mooie beker als beloning. Voorts speelde nog een 30+ 
elftal te Voorburg in het DEVJO-toernooi en mocht ook dit team op een geslaagd debuut terugzien.  
 
DANK   
Dit eerste jaarverslag zou tenslotte niet volledig zijn, indien er geen gewag in gemaakt zou zijn van de dank, die wij als 
zaterdagmiddagafdeling verschuldigd zijn aan allereerst onze onvolprezen typiste Mw.Oosterweghel, die al onze kreten in 
behoorlijk Nederlands vertaalde en bovendien aan alle dames en heren, die ons tijdens onze sportgenoegens van achter de 
bar met de nodige natjes en droogjes terzijde stonden en last but not least aan onze deskundige terreintechnicus, Nico Collee, 
aan wie wij allen dit jaar zeer veel te danken hadden.  
 
TOEKOMST  
Resumerende bovenstaande bloemlezing, lijkt ons de mening gewettigd om gewoon op dezelfde voet door te gaan het 
volgend jaar, teneinde met een zelfde enthousiasme de LENS-kleuren wederom op sportieve en doeltreffende wijze te 
verdedigen en daarin zelf de nodige sportieve suksessen en genoegens te vinden.  
 
Voorburg, juli 1980, 
J. Meinesz  
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1979-80  
Dit jaar bestond de jeugdkommissie uit 7 personen, t.w.  
Gerard Duivesteyn  A-klasse en bestuur  
Frans v.d. Berg   B-klasse  
Ton 's-Gravendijk  C-klasse .  
Wil Heijnen   pupillen en mini-welpen  
Wim Kouwenhoven idem 
Peter Perreyn   idem en Escampaktiviteiten  
Paul v. d.Steen   sekretaris en Escampaktiviteiten.  
 
TRAINERS  
De volgende trainers hebben het afgelopen jaar onze jeugd getraind:  
A-selektie   Hans Zoun  
B-selektie   Paul v.d.Steen  
C-selektie   Hans Verheugd  
Pupillen selektie Herman Straver  
Welpen   Aad de Pagter  
Overige junioren  Martin Reuver en Wim v.d.Linden (keepers)  
Woensdagmiddagklub  Paul v.d.Steen.  



Alleen de opkomst bij de C-selektie viel nogal eens tegen. Bij de overige selekties was de opkomst goed tot zeer goed. Zowel 
de woensdagmiddagklub als de vrijdagavondtraining startten erg goed. De opkomst lag de eerste maanden vrij hoog. Net als 
vorig jaar werd de vrijdagavondtraining (B en C) vanaf het slechtere weer (december) nauwelijks meer bezocht. Hoewel wij bij 
slechte weersomstandigheden toch de beschikking hebben over een sportzaal voor alle trainingsgroepen. Hiervan is dan ook 
gebruik gemaakt. Ook na de winterstop kwam er bijna niemand meer trainen. Wat wij ook probeerden de opkomst bleef 
slecht. De woensdagmiddagklub heeft alleen tijdens de winterperiode een matige opkomst gehad. Maar zelfs in de sneeuw 
werd er nog getraind. Na de wintermaanden bleef de opkomst; bij de pupillen onder peil, waarschijnlijk door het schoolvoetbal. 
De rest kwam goed trainen. Wel is het noodzaak voor een betere begeleiding op de woensdagmiddag iemand erbij te krijgen. 
Dan kan er wat meer gedaan worden als alleen maar partijtjes.  
 
KOMPETITIERESULTATEN.  
Zoals LENSrevue Nr. 45 heeft laten zien, zijn ook dit jaar weer niet alle kompetities uitgespeeld i.v.m. de vele afkeuringen.  
A1 degradeerde kansloos uit de PromotiekIasse en zal moeten proberen via promotie in de A1-klasse terug te komen.  
B1 handhaafde zich met veel moei te in de Promotieklasse en C1 wist pas op het laatste moment de laatste plaats te verlaten. 
Niet zulke beste resultaten met onze selektie-elftallen, waar toch best wel wat goede voetballers in rond lopen. Van de overige 
juniorenelftallen hebben B2 en C3 lange tijd kans gehad op het kampioensschap. Na de laatste kompetitedag kwam B2 1 punt 
tekort en C3 stond wel bovenaan, maar de kompetitie was nog lang niet afgelopen. De pupillen en welpen speelden met 
wisselend sukses. Bij de mini's vielen vooral de "prestaties" van mini-2 erg op. Slechts 1x werd verloren. Voor de rest grote 
overwinningen.  
 
MENTALITEIT  
Zoals bij de meeste verenigingen laat de mentaliteit van de jeugd in het algemeen te wensen over. Zo ook bij de jeugd van 
LENS. In de verslagen van de leiders van LENSrevue 45 is meerdere malen te lezen, dat er of te weinig.inzet was, of dat er 
meer gepraat werd dan gevoetbald. Ook het gedrag van de spelers in het kleedgebouw na trainingen of wedstrijden en in ons 
klubgebouw laat te wensen over. Wij zullen dit zoveel mogelijk een halt toe moeten roepen. Dit is niet alleen de taak van de 
jeugdkommissie, maar zeker ook van alle leiders, trainers en natuurlijk ook de ouders. Wij zijn er van overtuigd, dat dit de 
prestaties in het veld ook ten goede zal komen. En daar gaat het toch allemaal om.  
 
AFSLUITING VAN HET SEIZOEN  
Ook aan het einde van dit seizoen organiseerden wij voor alle elftallen een LENS-toernooi. Daarnaast hadden – op het 2e A-
elftal na, alle elftallen nog één of meer uittoernooien. Vooral de mini's waren erg veel bezig.  
Buiten de toernooien hadden wij nog een sportdag en een cocktailtoernooi voor mini welpen, welpen en pupillen. De B- en C-
klassers gingen weer naar Duitsland, wat dit jaar erg geslaagd was. En eindelijk ging er weer eens een groep pupillen/welpen 
op kamp. Ondanks het slechte weer hadden de jongens het ontzettend naar hun zin op het sportkomplex in Zeist.  
De definitieve afsluiting was weer de traditionele wedstrijd tussen de ouders en de leiders. Gesteund door vele supporters 
werd het een geslaagde wedstrijd.  
 
ESCAMP-AKTIVITEITEN  
De Escampkommissie bestaande uit vertegenwoordigers van de jeugdkommissies van BMT, VCS, Spoorwijk en LENS heeft 
ook het afgelopen jaar weer veel werk gedaan. Maar liefst 6 zaterdagavonden werd de Houtzagerij afgehuurd in de 
wintermaanden. Afwisselend speelden de miniwelpen t/m de A-klassers in deze zaal. Verder werd er nog een quiz gespeeld 
voor pupillen en mochten de C-klassers uitmaken wie de beste tafeltennisser was. Een van de leukste evenementen was het 
penaltyschieten op Hans Galjé voor de pupillen, die de finale haalden. Jammer was het, dat er te weinig animo was voor de 
fietsenralley bij alle verenigingen en voor het bowlen voor A- en B-klassers bij ons.  
 
KAKA-AKTlVITEITEN  
Ook de KaKa richtte zich weer tot onze jeugd. Naast de gebruikelijke filmavonden en Sinterklaasfeest mochten de pupillen, 
welpen en miniwelpen ook eieren zoeken met Pasen. Er waren leuke prijzen voor de winnaars. Ook de beatavond werd in ere 
hersteld. Dit werd een groots sukses. Jammer, dat de Bingoavond voor C-klassers totaal mislukte.  
 
KONKLUSIE  
Wij dachten, dat onze jeugdleden dit jaar met het voetbal, de training en de aktiviteiten van de KaKa en de Escampcommissie  
ruimschoots aan hun trekken zijn gekomen. Tenminste als zij aan dit alles hebben meegedaan. Zo niet, dan hebben zij weinig 
recht van spreken. Toch blijft het een vreemde zaak, dat wij weer veel bedankjes kregen, vooral vanuit de lagere 
jeugdelftallen. Wij zullen met zijn allen moeten proberen dit een halt toe te roepen, anders zijn wij binnen enkele jaren een 
kleine vereniging. De aanwas, vooral bij de jongste leden, is vrij goed. Zaak is het om vooral deze jeugd goed te begeleiden, 
zowel op sportief gebied als mentaal.  
 
SLOT  
Ook het afgelopen seizoen hebben weer veel leden en ouders ons geholpen met diverse werkzaamheden. Zonder hun waren 
voorgenoemde aktiviteiten niet mogelijk geweest. Nogmaals onze dank en wij hopen iedereen het volgend seizoen weer terug 
te zien. Jammer genoeg zijn Martin Reuver, Wim v.d.Linden en Eric Landman volgend seizoen niet meer aktief voor de jeugd. 
Zij hebben besloten om op zaterdag te gaan spelen. Ook Joop Apperloo en Hans Zoun zijn wij jammer genoeg kwijt. Na 
jarenlange trouwe dienst gaat Hans zijn geluk beproeven bij DWO en Joop vond het wel genoeg zo. Het blijft altijd moeilijk om 
zulke vaste krachten te vervangen. Wij hopen, dat wij eruit komen en vragen de hulp van de leden ons ook in het nieuwe 
seizoen weer te steunen. Heus wij kunnen het niet alleen.  
 
Namens de Jeugdkommissie, 
Paul v.d.Steen.  
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